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Protokół posiedzenia IV Sesji Rady Gminy Świercze z dnia 29 stycznia 2015 r. 

 

W dniu 29 stycznia 2015 r. o godz. 10.00 w sali narad Urzędu Gminy Świercze odbyło się 

posiedzenie Rady Gminy Świercze. Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak powitał radnych 

sołtysów oraz zaproszonych gości, stan radnych na posiedzeniu wynosił 15 osób na 15 

uprawnionych do głosowania (lista obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości 

stanowią załączniki nr 1,2,3 do protokołu). Na sali obecni byli także Wójt – Pan Adam 

Misiewicz, Skarbnik – Pani Anna Puchalska, Sekretarz Gminy – Pani Izabela Kiela oraz Pani 

Małgorzata Łubińska – prawnik.  

 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał porządek obrad : 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku dziennego sesji. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

IV. Informacja Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji. 

V. Interpelacje radnych. 

VI. Podjęcie uchwały w/s wyboru sołtysów i rad sołeckich w sołectwach na terenie 

Gminy Świercze. 

VII. Podjęcie uchwały w/s nabycia działek położonych w miejscowości Brodowo. 

VIII. Podjęcie uchwały w/s zmian w uchwale Rady Gminy Świercze Nr 99/XVI/2012 w 

sprawie zatwierdzenia dziesięcioletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Świercze w latach 2012 – 2021. 

IX. Podjęcie uchwały w/s przeprowadzenia prac pielęgnacyjnych w koronie pomnika 

przyrody. 

X. Podjęcie uchwały w/s przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania Narkomani na rok 2015. 

XI. Podjęcie uchwały w/s Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

XII. Podjęcie uchwały w/s ustalenia budżetu Gminy Świercze na 2015 rok. 

a) przedstawienie  projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i 

materiałami informacyjnymi, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

c) odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady Gminy, 

d) przedstawienie autopoprawek Wójta do projektu uchwały budżetowej, 

e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

f) głosowanie wniesionych autopoprawek Wójta, 

g) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 

XIII. Podjęcie uchwały w/s przyjęcia Planu Pracy Rady Gminy na 2015 rok. 

XIV.  Podjęcie uchwały w/s zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok. 
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XV.  Podjęcie uchwały w/s przyjęcia Planów Pracy stałych komisji Rady Gminy na 2015 

rok. 

XVI. Zajęcie stanowiska w/s pism GKS Świercze. 

XVII. Odpowiedzi na interpelacje. 

XVIII. Wolne wnioski. 

XIX. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad:2 Po odczytaniu porządku obrad sesji przystąpiono do jego głosowania, za jego 

przyjęciem głosowało 15 radnych, porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad:3  

Przewodniczący Rady poinformował, iż protokół z III sesji został wyłożony do wglądu na Sali, 

jeżeli nie będzie uwag co do jego treści zostanie on przyjęty w zaproponowanej formie. 

 

Ad:4 Informacje o działaniach w okresie międzysesyjnym przedstawił Pan Wójt – Adam 

Misiewicz: 

-  Wójt przedstawił sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Świercze, różnica którą należy wypłacić nauczycielom z grupy stażystów opiewa na kwotę 

3018,64 zł. Zostanie ona wypłacona na podstawie decyzji do końca stycznia br. 

- w danym okresie odbył się przetarg na kredyt konsolidacyjny, wpłynęła tylko jedna oferta z 

Banku Spółdzielczego w Nasielsku, cena brutto skonsolidowanego kredytu wynosi  

170.259,09 zł, 

- kolejny przetarg który się odbył to dostawa i zakup artykułów żywnościowych dla potrzeb 

stołówki szkolnej w roku bieżącym, przetarg został podzielony na zadania w związku z 

powyższym dopuszczono składanie częściowych ofert:  

zadanie I – obejmowało przetwory sypkie, przyprawy produkty strączkowe, nabiał – na tą 

cześć przetargu wpłynęła jedna oferta Przedsiębiorstwa Handlowego MARK z Nasielska na 

kwotę 30464,96 zł 

zadanie II na dostawę jaj – wpłynęły trzy oferty, Przedsiębiorstwo Handlowe MARK z 

Nasielska oferta na kwotę 2814,00 zł, Hurtownia Owoców i Warzyw LIMONKA oferta na 

kwotę 2345,00 zł oraz firma KOGEL MOGEL z Makowa Mazowieckiego oferta na kwotę 

2391,90 zł, 

zadanie III obejmowało warzywa, owoce i kiszonki wpłynęła jedna oferta Hurtownia 

Owoców i Warzyw LIMONKA na kwotę 12876,00 zł 

zadanie IV mięso wędliny drób, przetwory drobiowe i garmażerka – wpłynęła jedna oferta 

Zakładu Mięsnego LENARCIK z Gotard na kwotę 77210,36 zł  
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zadanie V – mrożonki i ryby ofertę złożyła  Hurtownia LOD-MORS z Płońska na kwotę  

11909,20 zł 

zadanie VI pieczywo i wyroby cukiernicze, wpłynęły trzy oferty, Piekarnia IWA z Obrytego 

oferta na kwotę 4613,00 zł, BIO – ECO Sp. zoo Z Warszawy, Zakład Produkcyjny w Sońsku 

oferta na kwotę 5191,00 zł  oraz PPHU HUBERTUS z Baboszewa oferta na kwotę 5849,00 zł. 

Wybrano ofertę  Piekarni IWA z Obrytego. 

- 16 stycznia 2015 r nastąpiło otwarcie ofert na dostawę sprzętu komputerowego w ramach 

projektu Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie Gminy Świercze, wpłynęły trzy 

oferty: 

 oferty I – oferta firmy Pidikom z Warszawy, I etap na kwotę 1.966.594,11 zł,  II etap na 

kwotę 1,23 gr, 

oferta II - firmy Raxel Telekomunikacja Mazowiecka z Nowego Dworu Mazowieckiego -  I 

etap na kwotę 1.891.506,30 zł,  II etap na kwotę 0,20 gr,  

oferta III  - firmy Itprojekt z Warszawy -  I etap na kwotę 1.850,678,30 zł, II etap na kwotę 

16.900,20 zł. Oferty te zostały skierowane do oceny formalno – prawnej do menadżera 

projektu. W dniu jutrzejszym zostanie zamieszczona informacja, która z firm została w tym 

przetargu wyłoniona.  

Następnie Radna Hanna Kalinowska odczytała realizację uchwał. 

Ad:5  Interpelacje radnych: 

- Radny Ryszard Flont – „Dwie pracownice które obsługują radę miały otrzymać nagrody po 

1000,00 zł  z tego co wiem tej nagrody nie otrzymały. Chciałbym się dowiedzieć co jest tego 

przyczyną. Druga sprawa dotyczy przepustów, miało to być wykonane i do dnia dzisiejszego 

tego nie wykonano, co jest przyczyną?. 

 - Radny Dariusz Siemborski – „chciałby aby Pan Wójt zdementował plotkę, która krąży po 

gminie, że do zwolnienia jest Pani Iwona i Pan Igor, czy jest to prawda czy nie?  

- Radna Jadwig Wiśniewska- „chciałam zgłosić problem ul. Wesołej, podtopienia lokalne, 

ciężko jest przejść ta drogą”. 

Ad:6 

Krótkiej informacji udzielił Pan Wójt, w związku z dobiegającym końcem kadencji pracy 

poszczególnych sołectw, do końca kwietnia br należy dokonać wyboru nowych sołtysów. 

Obsługą techniczno – organizacyjną oraz terminy zebrań zapewni i ustali Pan Wójt.  

Stanowiska komisji odczytał Radny Roman Kalinowski: „Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały” w dalszej kolejności Radna Hanna Kalinowska odczytała projekt uchwały, 
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następnie przystąpiono do głosowania. Za przyjęciem odczytanej uchwały głosowało 15 

radnych, uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad:7 

Informacji w sprawie nabycia działek w Brodowie udzielił Pan Adam Misiewicz, jest to sprawa 

zaległa, która nie mogła być zrealizowana z powodu braku spadkobierców. Obecna 

właścicielka Pani Elżbieta Koper zwróciła się do Urzędu Gminy z wnioskiem o nabycie tej 

działki przez Urząd, została ona wydzielona pod drogę. Negocjacje co do ceny trwały około 

trzech lat i w rezultacie została ona ustalona na kwotę 4000,00 zł. Stanowiska komisji 

odczytał Radny Zdzisław Sionek „Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwał”. Z uwagi 

na brak pytań odczytano projekt uchwały i przystąpiono do jej głosowania. Za przyjęciem 

odczytanej uchwały głosowało 15 radnych, uchwała został przyjęta jednogłośnie. 

Ad:8 

Pan Wójt poinformował, że w roku ubiegłym zostało podpisane porozumienie z jedną z 

naszych mieszkanek, dotyczące dokonania adaptacji jednej z sal w budynku lecznicy 

weterynaryjnej. Został sporządzony projekt przebudowy tego obiektu, koszty jakie poniosła 

Gmina w związku z tą adaptacją wyniosły 16.000,00 zł. Dzięki tej adaptacji zyskaliśmy nowy 

lokal socjalny, który należy dopisać do zasobu lokalów mieszkaniowych gminy.  

Stanowiska Komisji odczytała Radna Małgorzata Wiernicka: „Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwał”. Odczytano projekt uchwały, w związku z błędem pisarskim 

zgłoszono wniosek o wykreślenie lokalu w miejscowości Świerkowo, który został sprzedany. 

Za przyjęciem wniosku Pana Wójta głosowało 15 radnych, wniosek został przyjęty 

jednogłośnie. Radny Jerzy Dębki przedstawił stanowiska komisji: ”Po poprawce Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały”. Przystąpiono do głosowania proponowanej 

uchwały, za głosowało 15 radnych, uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad:9 

Pan Wójt poinformował, że Ksiądz Proboszcz w Strzegocinie jako zarządca parafii Strzegocin 

zwrócił się do Urzędu z wnioskiem o wyrażenie zgody na przeprowadzenie zabiegów 

pielęgnacyjnych pomników przyrody. Sprawa dotyczy dwóch lip, które rosną przy kościele w 

Strzegocinie. Zabieg pielęgnacyjny korony drzew zostanie przeprowadzony przez ochotników 

straży pożarnej. Stanowiska komisji odczytał Radny Jerzy Dębski: ”Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały”. Po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do głosowania, 

za przyjęciem zaproponowanej uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała został przyjęta 

jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 10 minutowa przerwę. 

Po krótkiej przerwie wznowiono obrady, stan Radnych na sali obrad – 15 uprawnionych. 

Następnie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
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Ad: 10 

Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Program 

Przeciwdziałania Narkomani na rok 2015 przedstawiła Pani Elżbieta Górajczyk. Program 

profilaktyki określa kierunki pracy związane z zapobieganiem i przeciwdziałaniem zjawiskom 

patologii, jakimi są uzależnienia od środków psychoaktywnych. Obowiązek posiadani i 

realizacji programu wynika z ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi oraz ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii, które wyznaczają podstawowe 

zadania gmin w zakresie profilaktyki oraz pomocy osobom i rodzinom dotkniętym 

problemem uzależnień. Z względu na brak uwag do przedstawionego programu Pani 

Górajczyk odczytał projekt uchwały, za przyjęciem zaproponowanej uchwały głosowało 15 

radnych. Uchwała został przyjęta jednogłośnie. 

Ad: 11 Podjęcie uchwały w/s Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2015. 

Informacji udzieliła Pani Skarbnik Anna Puchalska – Wieloletnia Prognoza Finansowa zawiera 

dane w zakresie dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów, sporządza się ją na okres 

na który zaciągnięto oraz planuje się zaciągnąć zobowiązania ale przede wszystkim informuje 

o zadłużeniu gminy, sposobie sfinansowania spłaty długu i spełnieniu wymogów 

wynikających z art. 243 ustawy o finansach publicznych (indywidualny wskaźnik zadłużenia 

gminy). Przedstawiony projekt WPF zakłada zadłużenie gminy na dzień:  

-  31.12.2015 r. w kwocie 6.411,400,00 zł, rozchody w kwocie 668,428,00 zł.  

- 31.12.2016 r. w kwocie 5.829,400,00 zł, rozchody w kwocie 582,000,00 zł. 

- 31.12.2017 r. w kwocie 5.097,400,00 zł, rozchody w kwocie 732,000,00 zł. 

- 31.12.2018 r. w kwocie 4.495,400,00 zł, rozchody w kwocie 602,000,00 zł. 

- 31.12.2019 r. w kwocie 3.893,400,00 zł rozchody w kwocie 602,000,00 zł 

- 31.12.2020 r. w kwocie 3.223,400,00 zł, rozchody w kwocie  670,000,00 zł. 

- 31.12.2021 r. w kwocie 2.558,900,00 zł, rozchody w kwocie 664,500,00 zł 

- 31.12.2022 r. w kwocie 1.861,000,00 zł, rozchody w kwocie 697,900,00 zł. 

- 31.12.2023 r. w kwocie 1.096,000,00 zł, rozchody w kwocie 765,000,00 zł 

- 31.12.2024 r. w kwocie 586,000,00 zł, rozchody w kwocie 510,000,00 zł 

- 31.12.2025 r. w kwocie 0,00 zł, rozchody w kwocie 586,000,00 zł. 

Rozchody – spłaty rat kredytów, pożyczek, wykup obligacji wynikają z zawartych z bankami 

umów. Aby zachować relacje wynikające z art. 243 gmina dokonała w roku 2014 częściowej 

nadpłaty rat kredytów przypadających do spłaty w latach 2016 – 2017 oraz zaciągnęła na 

początku 2015 r. kredyt konsolidacyjny również dokonując zmian w harmonogramie spłat rat 

kredytowych. Ostatnim rokiem w którym gmina dokona spłat rat kredytów zaciągniętych w 

latach ubiegłych nie będzie rok 2025 ale rok 2027, tak wiec WPF ulega wydłużeniu o dwa lata 

. W latach 2016 – 2019 zmianie uległy również kwoty dochodów i wydatków. Kwota długu po 

zmianach na dzień 31.12.2014 r. wynosi 6.805,591,00 zł a w poszczególnych latach 

przedstawia się następująco: 

- rok 2015 zadłużenie w kwocie 6.403,400,00 zł, rozchody w kwocie 814.191,00 zł 
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- rok 2016 zadłużenie w kwocie 6.101,400,00 zł, rozchody w kwocie 302.000,00 zł 

- rok 2017 zadłużenie w kwocie 5.855,400,00  zł, rozchody w kwocie 246.000,00zł 

- rok 2018 zadłużenie w kwocie 5.437,400,00 zł, rozchody w kwocie 418.000,00 zł 

- rok 2019 zadłużenie w kwocie 4.866,400,00 zł, rozchody w kwocie 571.000,00 zł 

- rok 2020 zadłużenie w kwocie 4.196,400,00 zł, rozchody w kwocie 670.000,00 zł 

- rok 2021 zadłużenie w kwocie 3.531,900,00 zł, rozchody w kwocie 664.500,00 zł 

- rok 2022 zadłużenie w kwocie 2.834,000,00 zł, rozchody w kwocie 697.900,00 zł 

- rok 2023 zadłużenie w kwocie 2.080,000,00 zł, rozchody w kwocie 754.000,00 zł 

- rok 2024 zadłużenie w kwocie 1.472,000,00 zł, rozchody w kwocie 608,000,00 zł 

- rok 2025 zadłużenie w kwocie 872,000,00 zł, rozchody w kwocie 600,000,00 zł 

- rok 2026 zadłużenie w kwocie 272,000,00 zł, rozchody w kwocie 600,000,00 zł 

- rok 2027 zadłużenie w kwocie 0,00 zł, rozchody w kwocie 272,000,00 zł. 

Salę narad opuścił radny Wacław Sakowski. Następnie Wójt przedstawił autopoprawki do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

I. Autopoprawka rok 2015 

- zwiększa się dochody ogółem o kwotę 1.666.110,14 zł z kwoty 13.733.735,00 zł do kwoty 

15.399.845,14 zł w tym: 

 dochody bieżące zwiększa się o kwotę 708.107,14 zł z kwoty 13.285.307,00 zł do kwoty 

13.993.414,14 zł, 

 dochody majątkowe zwiększa się o kwotę 958.003,00 zł z kwoty 448.428,00 zł do kwoty 

1.406431,00 zł ( zwiększa się plan dochodów bieżących i majątkowych m.in. z uwagi 

na zwiększenie planu dotacji o dotację niewykorzystaną w roku 2014 – realizacja projektu 

„Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie gminy Świercze” – 1.660.107,14 zł) 

- zwiększa się wydatki ogółem o kwotę 1.667.347,14 zł z kwoty 13.330.307,00 zł do kwoty 

14.997.654,14 zł, 

 wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 698.399,06 zł z kwoty 13.059.220,68 zł do kwoty 

13.757.619,74 zł, 

 wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 958.948,08 zł z kwoty 271.086,32 zł do kwoty 

1.240.034,40 zł ( zwiększa się plan wydatków  bieżących i majątkowych m.in. z tytułu 

niezrealizowanych wydatków na realizację projektu „ Przeciwdziałanie wykluczeniu 

cyfrowemu na terenie gminy Świercze” 

- wydatki na obsługę długu ( spłatę odsetek) zmniejsza się o 10.000,00 zł z kwoty 

270.000,00 zł do kwoty 260.000,00 zł, 

- wynik budżetu – nadwyżkę budżetową zmniejsza się o kwotę 1.237,00 zł z kwoty 

403.428,00 zł do kwoty 402.191,00 zł, 

- przychody budżetu – zwiększa się o kwotę 147.000,00 zł z kwoty 265.000,00 zł do kwoty 

412.000,00 zł ( planowany do zaciągnięcia w 2015 r. kredyt), 

- rozchody budżetu – zwiększa się o kwotę 145.763,00 zł z kwoty 668.428,00 zł do kwoty 

814.191,00 zł w tym spłata pożyczek zaciągniętych na finansowanie zadań realizowanych 

z udziałem środków z budżetu UE 189.191,00 zł , spłata kredytów zaciągniętych w latach 

ubiegłych 625.000,00 zł, 
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- kwota długu na dzień 31.12.2015 r. ulega obniżeniu o 8.000,00 zł z kwoty 6.411.400,00 zł 

do kwoty 6.403.400,00 zł. Przystąpiono do głosowania I. autopoprawki do WPF, za 

przyjęciem głosowało 14 radnych. Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. Na salę 

powrócił radny Wacław Sakowski. 

II. Autopoprawka rok 2015 - przedsięwzięcia  

W związku ze zmianą kwot wydatków w roku 2015 dokonuje się zmian wartości 

przedsięwzięć w tym: 

- „Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie gminy Świercze" wydatki bieżące – 

zwiększenie z kwoty 353.000,00 zł do kwoty 1.046.907,14 zł , limit zobowiązań 

1.046.907,14 zł - wydatki majątkowe zwiększenie o kwotę 967.000,00 zł do kwoty 

967.000,00 zł , limit zobowiązań 967.000,00 zł; 

- „Przyspieszenie wzrostu konkurencyjności województwa mazowieckiego przez budowanie 

społeczeństwa informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy poprzez stworzenie 

zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu” - wydatki majątkowe zwiększa się z kwoty 

7.529,30 zł do kwoty 9.747,38 zł, limit zobowiązań 9.747,38 zł; 

- „Rozwój elektronicznej administracji w samorządach województwa mazowieckiego 

wymagającej niwelowania dwudzielności potencjału województwa” wydatki majątkowe 

zmniejsza się z kwoty 18.995,02 zł do kwoty 18.725,02 zł , limit zobowiązań 18.725,02 zł 

Wydatki na przedsięwzięcia ogółem w roku 2015 wyniosą 2.345.234,54 zł w tym wydatki 

bieżące 1.349.762,14 zł, wydatki majątkowe 995.472,40 zł . 

Wydatki na programy i projekty lub zadania związane z programami realizowanymi 

z udziałem środków , o których mowa w Art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 

r. o finansach publicznych ( Dz.U. Nr 157 poz.1240 z późn, zm. W roku 2015 wyniosą 

2.094.499,54 zł  w tym : wydatki bieżące 1.099.027,14 zł wydatki majątkowe 995.472,40 zł. 

Przystąpiono do głosowania II. autopoprawki do WPF, za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 

III. Autopoprawka rok 2016 

- zmniejsza się dochody bieżące z tytułu subwencji ogólnej o kwotę 100.000,00 zł 

- zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 100.000,00 zł w tym: wydatki na obsługę długu 

o kwotę 11.000,00 zł 

- zmniejsza się spłaty rat kapitałowych kredytów o kwotę 280.000,00 zł z kwoty 

582.000,00 zł do kwoty 302.000,00 zł; o kwotę 280.000,00 zł zwiększa się inne rozchody 

niezwiązane ze spłatą długu. 

Kwotę długu na dzień 31.12.2016 r. zwiększa się o 272.000,00 zł z kwoty 5.829.400,00 zł 

do kwoty 6.101.400,00 zł. Przystąpiono do głosowania III. autopoprawki do WPF, za 

przyjęciem głosowało 15 radnych. Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 

IV Autopoprawka rok 2017 

- zmniejsza się dochody bieżące o kwotę 320.000,00 zł, 

- zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 320.00,00 zł w tym wydatki na obsługę długu 

o kwotę 11.000,00 zł, 
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- zmniejsza się spłaty rat kapitałowych kredytów o kwotę 486.000,00 zł z kwoty 

732.000,00 zł do kwoty 246.000,00 zł; o kwotę 486.000,00 zł zwiększa się inne rozchody 

niezwiązane ze spłatą długu.  

Kwotę długu na dzień 31.12.2017 r. zwiększa się o kwotę 758.000,00 zł z kwoty 

5.097.400,00 zł do kwoty 5.855.400,00 zł. Przystąpiono do głosowania IV. autopoprawki 

do WPF, za przyjęciem głosowało 14 radnych, jeden radny wstrzymał się od głosu. 

Autopoprawka została przyjęta większością głosów. 

V. Autopoprawka rok 2018 

- zmniejsza się dochody bieżące o kwotę 252.210,00 zł, 

- zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 252.210,00 zł w tym wydatki na obsługę długu 

o kwotę 6.000,00 zł, 

- zmniejsza się spłaty rat kapitałowych kredytów o kwotę 184.000,00 zł z kwoty 

602.000,00 zł do kwoty 418.000,00 zł; o kwotę 184.000,00 zł zwiększa się rozchody 

niezwiązane z obsługa długu.  

Kwotę długu na dzień 31.12.2018 r. zwiększa się o kwotę 942.000,00 zł  z kwoty 

4.495.400,00 zł do kwoty 5.437.400,00 zł. Przystąpiono do głosowania V. autopoprawki 

do WPF, za przyjęciem głosowało 15 radnych. Autopoprawka została przyjęta 

jednogłośnie. 

VI. Autopoprawka rok 2019 

- zmniejsza się dochody bieżące o kwotę 300.000,00 zł, 

- zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 200.000,00 zł w tym wydatki na obsługę długu 

o kwotę 13.000,00 zł, 

- zmniejsza się nadwyżkę budżetową o kwotę 100.000,00 zł, 

- zmniejsza się spłaty rat kapitałowych kredytów o kwotę 31.000,00 zł z kwoty 

602.000,00 zł do kwoty 571.000,00 zł, o 69.000,00 zł zmniejsza się inne rozchody 

niezwiązane z obsługa długu. Kwotę długu na dzień 31.12.2019 r. zwiększa się o kwotę 

973.000,00 zł z kwoty 3.893.400,00 zł do kwoty 4.866.400,00 zł. Przystąpiono do 

głosowania VI autopoprawki do WPF, za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 

VII. Autopoprawka rok 2020 

Kwotę  długu na dzień 31.12.2020 r. zwiększa się o kwotę 973.000,00 zł z kwoty 

3.223.400,00 zł do kwoty 4.196.400,00 zł. Przystąpiono do głosowania VII autopoprawki do 

WPF, za przyjęciem głosowało 15 radnych. Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 

VIII. Autopoprawka rok 2021 

Kwotę długu na dzień 31.12.2021 r. zwiększa się o kwotę 973.000,00 zł z kwoty 1.861.000,00 

zł do kwoty 2.834.000,00 zł. Przystąpiono do głosowania VIII autopoprawki do WPF, za 

przyjęciem głosowało 15 radnych. Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 

IX. Autopoprawka rok 2022 

Kwotę długu na dzień 31.12.2022 r. zwiększa się o kwotę 973.000,00 zł z kwoty 

1.861.000,00 zł do kwoty 2.834.000,00 zł. Przystąpiono do głosowania IX autopoprawki do 

WPF, za przyjęciem głosowało 15 radnych. Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 
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X. Autopoprawka rok 2023 

- zwiększa się wydatki na obsługę długu o kwotę 3.000,00 zł do kwoty 68.000,00 zł, 

- zmniejsza się spłaty rat kapitałowych kredytów o kwotę 11.000,00 zł z kwoty 

765.000,00 zł do kwoty 754.000,00 zł, zwiększa się o 11.000,00 zł inne rozchody 

niezwiązane z obsługą długu. Kwotę długu na dzień 31.12.2023 r. zwiększa się o kwotę 

984.000,00 zł z kwoty 1.096.000,00 zł do kwoty 2.080.000,00 zł. Przystąpiono do 

głosowania X autopoprawki do WPF, za przyjęciem głosowało 15 radnych. Autopoprawka 

została przyjęta jednogłośnie. 

XI. Autopoprawka rok 2024 

- zwiększa się wydatki na obsługę długu o kwotę 40.000,00 zł do kwoty 65.000,00 zł; 

- zwiększa się spłaty rat kapitałowych kredytów o kwotę 98.000,00 zł z kwoty 510.000,00 zł 

do kwoty 608.000,00 zł; o kwotę 98.000,00 zł zmniejsza się inne rozchody niezwiązane 

z obsługa długu. Kwota długu na dzień 31.12.2024 r. wyniesie 1.472.000,00 zł i jest wyższa 

o 886.000,00 zł od kwoty przyjętej w projekcie. Przystąpiono do głosowania XI 

autopoprawki do WPF, za przyjęciem głosowało 15 radnych. Autopoprawka została 

przyjęta jednogłośnie. 

XII. Autopoprawka rok 2025 

Zwiększa się wydatki na obsługę długu o kwotę 25.000,00 zł do kwoty 40.000,00 zł zwiększa 

się spłaty rat kapitałowych kredytów o kwotę 14.000,00 zł z kwoty 586.000,00 zł do kwoty 

600.000,00 zł o kwotę 14.000,00 zł zmniejsza sie inne rozchody niezwiązane z obsługa długu. 

Kwota długu na dzień 31.12.2025 r. wyniesie 872.000,00 zł. Przystąpiono do głosowania XII 

autopoprawki do WPF, za przyjęciem głosowało 15 radnych. Autopoprawka została przyjęta 

jednogłośnie. 

XIII. Autopoprawka  

W projekcie WPF rok 2025 był ostatnim rokiem , w którym miała nastąpić spłata ostatnich 

zobowiązań finansowych zaciągniętych w latach ubiegłych. Okres na jaki planuje się 

Wieloletnią Prognozę Finansową ulega wydłużeniu o dwa lata - wprowadza się rok 2026 i rok 

2027. W latach 2026-2027 przyjmuje się dochody, wydatki, wynik budżetu tak jak w latach 

2020-2025. Na obsługę długu w roku 2026 planuje się kwotę 20.000,00 zł zaś w roku 2027 

kwotę 8.000,00 zł. Raty kredytów przypadające do spłaty w roku 2026 wyniosą 

600.000,00 zł, zaś w 2027 r. 272.000,00 zł. Kwota długu na dzień 31.12.2026 r. wyniesie 

272.000,00 zł. Rok 2027 będzie ostatnim rokiem spłat rat kapitałowych kredytów 

zaciągniętych w latach ubiegłych. Przystąpiono do głosowania XIII autopoprawki do WPF, za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, jeden rady wstrzymał się od głosu. Autopoprawka została 

przyjęta większością głosów. 

W dalszej kolejności Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały i przystąpiono do jego 

głosowania, za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Ad: 12 Podjęcie uchwały budżetowej Gminy Świercze na 2015 rok. 
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a) przedstawienie  projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i 

materiałami informacyjnymi - szczegółowej informacji udzielił Pan Wójt Adam 

Misiewicz. 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej - pozytywną opinię RIO 

odczytała Pani Skarbnik Anna Puchalska, 

c) odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady Gminy - pozytywne stanowiska 

komisji odczytała Radna Małgorzata Wiernicka, 

d) przedstawienie autopoprawek Wójta do projektu uchwały budżetowej – 

poszczególne autopoprawki przedstawił Wójt Adam Misiewicz: 

I autopoprawka. 

- zwiększa się dochody budżetu o kwotę 1.666.110,14 zł z kwoty 13.733.735,00 zł do kwoty 

15.399.845,14 zł w tym: 

 dochody bieżące zwiększa się o kwotę 708.107,14 zł z kwoty 13.285.307,00 zł do kwoty 

13.993.414,14 zł, 

 dochody majątkowe zwiększa się o kwotę 958.003,00 zł z kwoty 448.428,00 zł do kwoty 

1.406.431,00 zł. 

Wprowadza się do budżetu niewykorzystaną w roku 2014 dotację na realizację projektu 

"Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie gminy Świercze" w kwocie 1.660.107,14 

zł w tym dochody bieżące stanowi kwota 693.107,14 zł a dochody majątkowe 967.000,00 zł 

( dz.750rozdz. 75095). 

Ponadto dochody bieżące zwiększa się o kwotę 15.000,00 zł tytułem zwiększenia wpłat 

za dostarczane ścieki ( dz.900 rozdz. 90001). 

Dochody majątkowe zmniejsza się o kwotę 8.997,00 zł ( dz. 010 rozdz. 01041) - refundacja 

wydatków poniesionych w roku 2014 na realizację w ramach PROW na lata 2007-2013 

projektu "Modernizacja świetlic wiejskich na terenie gminy Świercze"  wyniesie 132.478,00 zł 

a nie jak planowano 141.475,00 zł ( zgodnie z wartością po przetargową wykonanych usług).  

II autopoprawka .  

- zwiększa się wydatki budżetu o kwotę 1.667.347,14 zł z kwoty 13.330.307,00 zł do kwoty 

14.997.654,14 zł w tym : 

 wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 698.399,06 zł z kwoty 13.059.220,68 zł do kwoty 

13.757.619,74 zł; 

 wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 968.948,08 zł z kwoty 271.086,32 zł do kwoty 

1.240.034,40 zł 

Wprowadzane zmiany w wydatkach bieżących: 

- zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 19.000,00 zł w tym: 

 na obsługę długu ( dz. 757 rozdz. 75702 ) o kwotę 10.000,00 zł, 

 na zakup energii dla oczyszczalni ścieków ( dz. 900 rozdz. 90001) o kwotę 9.000,00 zł 

- zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 717.399,06 zł w tym: 

 na realizacje projektu "Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie gminy 

Świercze" o kwotę 693.107,14 zł ( dz. 750 rozdz. 75095); 
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 zakup usług pozostałych - drogi publiczne gminne ( dz. 600 rozdz. 60016) o kwotę 291,92 

zł; 

 na opłaty z tytułu administrowania oczyszczalnią ścieków wraz z progiem piętrzącym na 

rzece Kolnicy i siecią kanalizacji sanitarnej w Świerczach o kwotę 24.000,00 zł ( dz. 900 

rozdz. 90001) 

 Dokonuje się zmian w wydatkach bieżących w rozdz. 75023 Urzędy Gmin, w rozdz. 75095 

Pozostała działalność, w rozdz.80101 Szkoły podstawowe, w rozdz. 80110 Gimnazja, w 

rozdz. 85219 Ośrodki pomocy społecznej zmniejszając wydatki w § 4350 "Zakup usług 

dostępu do sieci Internet" i w § 4370 "Opłata z tytułu zakupu usług telekomunikacyjnych 

świadczonych w stacjonarnej publicznej sieci telefonicznej " i zwiększając wydatki w § 

4360 "Opłaty z tytułu zakupu usług telekomunikacyjnych" ( zmiana w związku 

z uchyleniem z dniem 1 stycznia 2015 r. § 4350, § 4370 w klasyfikacji budżetowej). 

Wprowadzane zmiany w wydatkach majątkowych: 

- zmniejsza się wydatki majątkowe na realizację projektu "Rozwój elektronicznej 

administracji w samorządach województwa mazowieckiego wspomagającej niwelowanie  

dwudzielności potencjału województwa " o kwotę 270,00 zł ( dz.750 rozdz. 75095); 

- zwiększa się wydatki majątkowe na realizację projektu " Przyspieszenie wzrostu 

konkurencyjności województwa mazowieckiego przez budowanie społeczeństwa 

informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy poprzez stworzenie zintegrowanych baz 

wiedzy o Mazowszu" o kwotę 2.218,08 zł ( dz.150 rozdz. 15011); 

- zwiększa się wydatki majątkowe na realizację projektu "Przeciwdziałanie wykluczeniu 

cyfrowemu gminy Świercze " o kwotę 967.000,00 zł( dz. 750 rozdz. 75095).  

 

III autopoprawka .  

W wyniku zmian dochodów i wydatków nadwyżka budżetowa zmniejsza się o kwotę 

1.237,00 zł z kwoty 403.428,00 zł do kwoty 402.191,00 zł.  

IV autopoprawka .  

Plan przychodów ulega zmianie  

- zwiększa się kwotę planowanego do zaciągnięcia w roku 2015 kredytu z kwoty 265.000,00 

zł do kwoty 412.000,00 zł.  

V autopoprawka . 

Plan rozchodów ulega zmianie: 

- zwiększa się plan rozchodów o kwotę 145.763,00 zł z kwoty 668.428,00 zł do kwoty 

814.191,00 zł. Ulega obniżeniu kwota spłat pożyczek otrzymanych na finansowanie zadań 

realizowanych z udziałem środków pochodzących z budżetu UE z kwoty 198.428,00 zł do 

kwoty 189.191,00 zł ( z kwoty 198.428,00 zł planowanych do zaciągnięcia w roku 2014 

pożyczek, gmina wykorzystała środki w wysokości 189.191,00 zł). Zwiększa się o 

155.000,00 zł kwotę planowanych do spłaty w roku 2015 rat kredytów zaciągniętych w 

latach ubiegłych ( zwiększenie planu z kwoty 470.000,00 zł do 625.000,00 zł).  

VI autopoprawka. 

W § 6 uchwały budżetowej dodaje się ust.2 w brzmieniu: 
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" 2. Dochody i wydatki związane z realizacją zadań realizowanych  w drodze umów lub 

porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego zgodnie z załącznikiem nr 5 do 

niniejszej uchwały." 

 VII autopoprawka. 

§ 11 uchwały budżetowej otrzymuje brzmienie:  

" § 11 Upoważnia się Wójta do: 

1) zaciągania kredytów i pożyczek na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego 

deficytu budżetu do wysokości 620.000,00 zł, 

2) zaciągania kredytów na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów w kwocie 412.000,00 zł, 

3)dokonywania zmian w planie wydatków na wynagrodzenia i uposażenia ze stosunku pracy 

w ramach działu, 

4) lokowania wolnych środków- budżetowych na rachunkach bankowych w innych bankach."  

e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

f) głosowanie wniesionych autopoprawek Wójta 

1. Przedstawioną autopoprawkę poddano pod głosowanie, za przyjęciem I autopoprawki  

głosowało 15 radnych. Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 

2. Przedstawioną autopoprawkę poddano pod głosowanie, za przyjęciem II autopoprawki 

głosowało 15 radnych. Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 

3. Przedstawioną autopoprawkę poddano pod głosowanie, za przyjęciem III autopoprawki 

głosowało 15 radnych. Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 

4. Przedstawioną autopoprawkę poddano pod głosowanie, za przyjęciem IV autopoprawki 

głosowało 15 radnych. Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 

5. Przedstawioną autopoprawkę poddano pod głosowanie, za przyjęciem V autopoprawki 

głosowało 15 radnych. Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 

6. Przedstawioną autopoprawkę poddano pod głosowanie, za przyjęciem VI autopoprawki 

głosowało 15 radnych. Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 

7. Przedstawioną autopoprawkę poddano pod głosowanie, za przyjęciem VII autopoprawki 

głosowało 15 radnych. Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie 

g) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej – Skarbnik Anna Puchalska 

odczytała projekt uchwały, następnie przystąpiono do głosowania, za 

przyjęciem odczytanej uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

Po zrealizowaniu  punktu 12 Przewodniczący Rady zarządził 10 minutowa przerwę. Po 

przerwie wznowiono obrady, stan Radnych na sali 15 uprawnionych do głosowania. 

Przewodniczący Rady zaproponował aby przeanalizować pkt. 16 ze względu na wcześniejsze 

przybycie przedstawicieli Gminnego Klubu Sportowego w Świerczach.  

 

Ad: 16 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radną Hannę Kalinowska o odczytanie dwóch pism 

które wpłynęły do Rady, jedno z pism dotyczy wsparcia finansowego na działalność 
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statutową klubu natomiast drugie pismo dotyczyły pomocy finansowej w zatrudnieniu 

trenera sportowego. 

Stanowiska Komisji przedstawił Radny Roman Kalinowski: ”Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawione pisma”. Głos zabrał Pani Emilia Brańska przedstawicielka Gminnego Klubu 

Sportowego, która poinformowała, że sprawą priorytetową dla Klubu jest wynagrodzenie dla 

trenera które wynosi 800,00 zł netto. Pan Wójt poinformował, że Gmina bardzo wspiera 

takie inicjatywy lokalne, Rada zaopiniowała pozytywnie przedstawioną propozycje natomiast 

Urząd będzie szukał możliwości sfinansowania tego zadania, ewentualnie w formie dotacji na 

konkretne zadanie. Komisje jeszcze raz pozytywnie zaopiniowały przedstawione pisma. 

 

Ad: 13 

 

Do Planu Pracy Rady Gminy Radny Roman Kalinowski zgłosił wniosek o dopisanie punktu w 

miesiącu sierpniu „Informacja Wójta o stanie realizacji zadań oświatowych” w dalszej 

kolejności przegłosowano wniosek Radnego Kalinowskiego, za przyjęciem wniosku głosowało 

15 radnych. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Radna Hanna Kalinowska odczytała 

projekt uchwały i przystąpiono do głosowania Uchwały, za jej przyjęciem głosowało 15 

radnych, uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad: 14 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Jerzy Dębski przedstawił projekt Planu Pracy 

Komisji Rewizyjnej. Stanowiska komisji odczytał Radny Kalinowski: „Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały”. Następnie Radna Hanna Kalinowska odczytał projekt 

uchwały i przystąpiono do jej głosowania, za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad: 15 

 

Plany poszczególnych komisji stałych przedstawili przewodniczący tych komisji. Z uwagi na 

szczegółowe omówienie tych planów na poszczególnych posiedzeniach nie zgłoszono 

żadnych uwag. W-ce przewodnicząca odczytała projekt uchwały, następnie przystąpiono do 

głosowania nad projektem uchwały, za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad:17 

 

Odpowiedzi na interpelacje udzielił Pan Wójt: 

- Interpelacja radnego Ryszarda Flonta odnośnie nagród dla dwóch pracownic obsługi rady: 

Wójt poinformował że: „była mowa o tym na sesji, była moja deklaracja, że te nagrody będą 

ale było także powiedziane, że będą nagrody dla wszystkich pracowników Urzędu Gminy. Do 
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końca roku żaden z pracowników nie otrzymał nagrody. Decyzja odnośnie tych nagród 

zapadła pod groźbą przystawienia pistoletu do głowy, była rezygnacja z przystanków w 

Kosiorowie było to pewne wymuszenie oświadczenia woli w tym zakresie.  

Odnośnie przepustów w Kościeszach, to polecenie było  wydane, że ma to być zrobione. Było 

ustalone z Panią sołtys Danutą Pokrzywnicką, że przepusty miały pójść z naszego budżetu 

natomiast koparka z funduszu sołeckiego. Rozmawiałem z Panem Bogdanem prace te 

zostaną wykonane w najbliższy poniedziałek.” 

- Interpelacja Radnego Dariusza Siemborskiego – odnośnie zdementowania plotek na temat 

zwolnień pracowników w Urzędzie Gminy „Jest to kompetencją Wójta, pracodawca ma 

prawo swobodnego doboru pracowników, na dzień dzisiejszy żadne decyzje oficjalne jeszcze 

nie zapadły. Jeżeli takie decyzje zapadną Rada na pewno zostanie o tym poinformowana.” 

- Interpelacja Radnej Jadwigi Wiśniewskiej dotyczącej podtapiania działek na ul. Wesołej, 

kwestia jest tego, że gdzieś na wysokości posesji Pana Chodkowskiego jest 

najprawdopodobniej przerwany zbieracz, na wysokości posesji Pana Witkowskiego jest 

zarwana studzienka burzowa, jest tam duża wyrwa która była już zasypywana tłuczniem. 

Myślę, że należy tu zamontować dwa zbieracze podłączone do kanalizacji burzowej, tak jak 

swego czasu zostało to zrobione na ul. Malinowej i spełniło swoją funkcję”. 

 

Ad:18 Wolne wnioski 

 

- Przewodniczący odczytał pismo Komendy Powiatowej Policji w Pułtusku w sprawie 

dofinansowania zakupu samochodu służbowego dla policjantów, Wartość samochodu 

wynosi 72 tys. zł koszt jaki miałaby ponieść Gmina to równowartość 18 tys. zł. Wójt 

poinformował że gdyby była taka możliwość abyśmy mogli otrzymać jakiegoś busa dla 

pracowników to skłaniałby się do tego aby dofinansować ten samochód. Jeżeli takiej 

możliwości nie będzie to woli zakupić używanego busa dla Urzędu 

- Przewodniczący odczytał wyrok Rzeczpospolitej Polskiej w sprawie skargi Pani Magdaleny 

Borowskiej reprezentującej Akademię Malucha na uchwałę Rady Gminy Świercze sporu 

Gminy Świercze, skarga została oddalona,  zasądzono od Gminy Świercze kwotę w wysokości 

557, 00zł na rzecz Pani Borowskiej z tytułu zwrot kosztów procesowych. 

- Radny Dariusz Ogniewski mam pytanie dotyczące modernizacji linii energetycznej w 

Prusinowicach, chodzi o przyłączenie do sali weselnej – w odpowiedzi Wójt poinformował że 

modernizację linii energetycznej podlegają tzw. celu publicznemu, 

- Radna Małgorzata Wiernicka przypomniała o  zabezpieczenia budynku w Klukowie, 

- Radny Dariusz Ogniewski – zgłosił pytanie dotyczące terminu wykonania drogi Świercze – 

Prusinowice Kolonia, Radny zgłosił również brak znaku – ustąp pierwszeństwa na 

skrzyżowaniu, 

- Radna Jadwiga Wiśniewska – zgłosiła problem z uszkodzonym chodnikiem przy ul. Wiejskiej 

od posesji Pana Witkowskiego do Państwa Kaczorów, natomiast na ul. Długiej mieszkańcy 

prosili o podłączenie oświetlenia do nowo przybyłych domów, Radna zadała również pytanie 

czy będzie szansa aby w Świerczach został otwarty gabinet weterynaryjny. W odpowiedzi 
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Wójt poinformował, że Pan Romuald Rakowski podjął współpracę z młodym weterynarzem, 

na wiosnę chcą odremontować gabinet i może ten gabinet będzie funkcjonował. 

 

Wójt zaproponował, aby złożyć wniosek na odcinek drogi w Sulkowie, odcinek o długości 326 

m , koszt w wysokości 84111,00 zł brutto jak wynik z kosztorysu. Przewodniczący poddał 

wniosek pod głosowanie, za złożeniem wniosku głosowało 14 radnych, 1 radny głosował 

przeciw. Wniosek przyjęto większością głosów. 

 

Ad:19 

Po wyczerpaniu punktów z porządku obrad Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak o godz. 

15.10 zamknął IV posiedzenie Sesji Rady Gminy Świercze. 

        

Przewodniczący Rady 

          Wiesław Adamiak 

 

 

Protokół sporządziła  

Agnieszka Dębska 


